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SAK til årsmøtet 2020, Klubben hytteierforening. 

Vi har en sak på hjertet som vi gjerne vil få drøftet sammen med de andre medlemmene i 

hytteierforeninga. 

Gjeldende reguleringsplan for Klubben vs Kommuneplanens arealdel 

Gjeldende reguleringsplan for Klubben (fig 1) forekommer å ha litt «strengere» betingelser til 

tomteutnyttelse enn det som fremkommer av Kommuneplanens arealdel 2019 – 2030, for 

fritidsbebyggelse (fig 2) 

 

Fig 1: utdrag fra gjeldende reguleringsplan Klubben 

 

 

 



Fig 2: Uttdrag fra kommuneplanens arealdel 

Dette betyr at vi i Klubben, når vi supplerer vår reguleringsplan med kommuneplanens arealdel der 
vår reguleringsplan ikke har egne detaljer, i prinsippet er begrenset til 135m2* BYA , mens nye 
områder for fritidsbebyggelse, som er regulert fra  og med 2019 og/eller eldre områder som ikke 
har slike
detaljer for BYA i eksisterende reguleringsplan, har hele 175m2 BYA til disposisjon.  
* 

• 80m2 hovedbygning (fra reguleringsplanen) 
• + 40m2 terrasse (fra kommunens arealdel ettersom det ikke foreligger detaljer her i reguleringsplanen) 
• + 15m2 uthus (fra reguleringsplanen)
• = 135m2 BYA

Jeg snakka litt med teknisk kontor om dette da vi fikk målt opp tomta tidligere i fjor høst, og de sa at 

dette kan revurderes i kommunen dersom det kommer et innspill fra hytteeierne. 

Nå som mange av oss har realisert tomtekjøp syns vi at det er greit om hytteierforeninga gjør felles 
sak ovenfor kommunen og ber om at vår reguleringsplan harmoniseres (moderniseres) slik at den 

blir lik kommunens generelle arealdel når det gjelder BYA. 
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